
Notulen MR vergadering 19-9-2023  

1. Opening: aanwezig: Marcel, Martijn, Petra, Nina, Joost en Nicole. Tea en  Micha afwezig met 

kennisgeving,. 

2. Vastellen agenda: bij deze vastgesteld.  

3. Ingekomen stukken: geen  

4. Mededelingen:  

4.1 nieuwe leden t.b.v. ouder-geleding : Joost Waas en Nicole Veldman hebben zich 

voorgesteld.  

4.2 scholingsaanbod vanuit OOG ook voor MR? → koppelt Tea nog terug.  

5. Verslag 20-6-23: 

Voetbaltoernooi: wordt georganiseerd door meester Dan, voor nu geen wijzigingen.  

6. Bespreekpunten MR en directie:.   

6.1 update personeel/financiën/ werkverdeling: kon niet doorgaan ivm afwezigheid Micha 

6.2 schoolplan23/24: er worden nog posters van de jaardoelen opgehangen in het gebouw, 

deze staat inmiddels wel op der ouderapp Social schools, Posters zien er mooi en kleurrijk uit, 

trekt goed de aandacht.  

6.3 contact/overleg met oudercommissie: voorafgaand aan deze vergadering samen met de 

OC gezeten en kennis gemaakt met elkaar.  

6.4 overig: scholing Oekraïne-vluchtelingen /stavaza overlast rond gebouw/wvttk.  

De eerste units zijn inmiddels geplaats voor de Oekraïense bewoners en zullen eind oktober 

de eerste bewoners hun intrek nemen.  

Nog steeds veel overlast rond de school, hangjongeren.  

Bespreekpunten MR 

7.1 taakverdeling en samenstelling MR 23/24 

Vanuit de leerkrachten zijn dit: Petra van Dijk, Nina van Gasteren en Tea Jaarsma (secretaris) 

Vanuit de ouders zijn dit: Nicole Veldman (voorzitter) , Joost Waas en Martijn Hagewoud.  

6.2 MR regelement: is besproken, voor nu geen update nodig.  

6.3 Jaarplan MR 23/24 Inc. Vergaderplanning 

6.4 Jaarverslag MR 22/23: is vastgesteld, is duidelijk names ons allen 

6.5 Communicatie vanuit school:  via social school: veel positieve geluiden over de app vanuit 

de ouders.  

7. Rondvraag: 

Mag de MR meedenken over activiteiten op de school maar dan vanuit de verdieping en 

bovenop het reguliere onderwijs, te denken aan ouders die iets over hun beroep komen 

vertellen of activiteit mbt tot een museum?  

Er zijn klachten gekomen over de lunchpauze, deze lijken te kort. Lunchbakjes zijn vaak niet 

leeg als leerlingen thuis komen. (educatieve) TV kijken tijdens de pauze, past dit bij een 

gezonde school?  

Punten zullen volgende vergadering besproken worden.  

8. Planning nieuwe vergadering: 14-11-2023 om 19:30 uur, fysiek op school.  

9. Sluiting  


